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Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
lördagen den 14:e juli 2012 hos Gunilla och Gunnar Krook. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Jan Karlsson, Gunnar o. Gunilla Krook, Hans 
Köhler, Siegfried Nitzsche, Erik Westergren, Lars Westergren 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Lars Westergren och Siegfried Nitzsche. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Kassören meddelade att föreningens tillgångar vid utgången av 2011 var 8451 
kr. Intäkterna var 6 496,50 + 264 kr. Inköp av mtrl 1100 kr, bank, porto, 
försäkring 1283 kr. För kännedom meddelades också att tillgångarna vid 
dagens datum är 13 000 kr. Föreningens konto är flyttat till SHB i Falun. 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2011. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 7000 kr för kommande verksamhetsår. Efter 
diskussion beslutade årsstämman om en budget på 7500 kr vilket innebär en 
ökning med 900 kr att fördelas enligt andelslängden. 
  

10. Till styrelsefunktionärer valdes: Hans Köhler, kassör (1 år), Carl Johan 
Dalsman (2 år) och Erik Westergren (2 år). Sedan tidigare sitter Tone 
Erlandsen som suppleant med ett år kvar. 

 
11. Till revisorer valdes Gunilla Krook och Siegfried Nitzsche. 

 
12. Till valberedning valdes Lars Westergren. 

 
13. Vägfrågor. Tre lass grus ska köras på. Grovt grus högst upp. Hans Köhler 

kontaktar Kenneth. Den nedgrävda trumman fungerar bra. Ett dike behöver 
rensas högre upp. 
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14. Badplatsfrågan.  
Oförändrat. Avtalet löper vidare till 2022. 
 

15. Det beslutades att arbetsdagen blir tis. den 17/7 kl. 10.00. 
 

16. Övriga frågor. 
Det diskuterades att inför nästa årsstämma gå igenom stadgarna och föreslå 
en förändring av vissa punkter, t.ex. ett förtydligande av kartan när det gäller 
vägområdets sträckning och vägarnas längd. Frågan tas upp på nästa 
årsstämma. 

 
17. Till nästa års årsstämma inbjöd Carl Johan Dalsman. Datum och tid meddelas 

senare. 
 
Vid protokollet    
 
 
Erik Westergren    
 
 
Justeras   Justeras 
 

 
Lars Westergren   Siegfried Nitzsche  
 
 


